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Betreft: stort granuliet in zandwinplas bij Alphen 

 

Geacht College, 

In de Maas bij het Gelderse Alphen wordt sinds enige tijd het omstreden restproduct granuliet 

gestort. Ondanks de twijfels die al geruime tijd bestaan over de mogelijke negatieve gevolgen voor 

de omgeving en het milieu gaat de stort vooralsnog door. 

De stort van granuliet in de Maas is niet onopgemerkt gebleven. Zo besteedde het programma 

Zembla daar begin deze maand al aandacht aan, waaruit bleek dat m.n. de top van Rijkswaterstaat 

de stort, ondanks de bezwaren van de betrokken ambtenaren, moedwillig heeft doorgedrukt. De 

betreffende wethouder van de Gelderse gemeente West Maas en Waal heeft zich inmiddels 

gemengd in de discussie en haar zorgen geuit. Ook de Tweede Kamer zal zich op maandag 9 maart 

a.s. buigen over de zaak tijdens een hoorzitting.  

De inwoners van het nabij gelegen Brabantse Lith maken zich ook zorgen over de ontstane situatie 

en begrijpen niet waarom de stort van het inmiddels omstreden product doorgaat. 

De fractie van Forum voor Democratie deelt die zorgen van de bewoners aan de Maas. Zeker nu blijkt 

dat de betrokken ambtenaren binnen Rijkswaterstaat meermaals hun bedenkingen hebben geuit en 

de betreffende gemeente ernstige bezwaren heeft zou je mogen verwachten dat e.e.a. on hold 

wordt gezet, in ieder geval tot duidelijk is of er negatieve gevolgen voor de omgeving zijn.  

 

De FVD-fractie heeft naar aanleiding van bovenstaande situatie dan ook de volgende vragen: 

 

1. Wat vindt GS van de ontstane situatie aan de Maas? 

2. Hoe ziet GS deze gang van zaken omtrent de stort voor wat betreft  het vertrouwen van de 

burger in de overheid? 

 

3. Is GS net als FVD van mening dat ook vanuit Brabant een sterk signaal moet uitgaan en dat 

de stort van granuliet moet stoppen zolang niet duidelijk is wat de negatieve gevolgen zijn? 

 

 



 

   

   

4. Gaat GS in gesprek met het ministerie van Rijkswaterstaat om haar zorgen te delen over de 

ontstane situatie?  

5. Is GS in gesprek met GS van Gelderland om daar waar mogelijk gezamenlijk de ontstane 

situatie in goede banen te leiden? 

 

6. Is GS net als FVD van mening dat er actief gecommuniceerd moet worden met de inwoners 

in het betreffende gebied over de ontstane situatie?  

 

 

Namens de fractie van Forum voor Democratie, 

 

Frank Duijs, Statenlid 

Willem Rutjens, Statenlid 

 


